
Verslag van de 25e Algemene Ledenvergadering van Coöperatie deA 

Woensdag 29 november 2023 

Locatie: ACEC, Roggestraat 44.  

 

 

1.   Welkom en opening 

Gevraagd naar een reactie op de politieke situatie geeft de voorzitter aan dat we hier vanavond niet 

op in zullen gaan. We hebben wel zorgen als organisatie die betrokken is bij de ontwikkelingen op 

het gebied van klimaat.  

  

2.   Mededelingen 

deA heeft op dit moment 966 leden. Er wordt hard gewerkt om dit jaar de 1000 te halen.  

 

3.   Verslag vorige vergadering van 18-4-2022 

 Er zijn geen vragen en/of opmerkingen naar aanleiding van het verslag van de vergadering, aldus 

goedgekeurd, met dank aan de secretaris.  

 

4.   Bestuurssamenstelling 

- vertrek Thom Vleeskruyer en Jeroen Janssens (bestuur) 

- vertrek Bas de Zwart (Coöperatieraad) 

- benoeming Marcel van der Maal als algemeen bestuurslid 

- verlenging periode Fun als voorzitter (tijdelijk tot dat opvolger gevonden is) 

De voorzitter neemt afscheid van de vertrekkende bestuursleden en dankt hen, met een kleine 

attentie, voor hun inzet. Adèle Reiss speekt namens de Coöperatieraad haar dankt uit aan dhr. De 

Zwart.  

Marcel van der Maal stelt zich kort voor. Hij gaat zich met zijn kennis en ervaring inzetten voor de 

energietransitie en wordt algemeen bestuurslid. De vergadering gaat akkoord met zijn benoeming.  

Fun blijft tijdelijk nog als voorzitter actief maar er wordt gezocht naar een nieuwe voorzitter. Als deze 

er is zal Fun doorgaan in het bestuur als algemeen bestuurslid. De vergadering gaat akkoord met 

deze verlening.  

Zowel voor het bestuur als de Coöperatieraad worden nieuwe bestuursleden gezocht. 

 

5.   Jaarrekening 2022 vaststellen 

Thomas Taberima geeft toelichting op de bij de agenda gevoegde bijlagen:  

- Winst/verlies rekening.  

- Balans: deelneming in energiebedrijf deA op  

- Weerstandsvermogen 

Voor wat betreft het Jaarverslag 2022: deze is tekstueel in april 2022 al goedgekeurd. De 

jaarrekening (de cijfers) was toen nog niet gereed en ligt nu voor.  

Desgevraagd geeft de voorzitter aan dat de cijfers gepresenteerd van zowel de Coöperatie als het 

Energiebedrijf gecontroleerd zijn door AACC Accountants & Bedrijfsadviseurs.  

Na de toelichting van de penningmeester gaat de vergadering akkoord met de nu gepresenteerde 

cijfers en wordt decharge verleend aan het bestuur.  

 

6.   Jaarplan en begroting 2024 

Michael Boddeke ligt toe:  

- De ontwikkeling van zonnepark Woudhuis is lastiger haalbaar door de gestegen rente op 

leningen (was, 1,4%, nu 6%) en de te verstrekken subsidiebedragen zijn beduidend lager.  

Aansluiting zal zijn op Ecofactorij. We hebben met zonnepark Woudhuis dus geen probleem 

met de netcongestie.  

- Er zijn eerste stappen gezet om onderzoek te doen naar het delen én opslaan van energie. 

Hiervoor is een nieuwe medewerker aangenomen.  
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